
Skellefteå Bridgeklubb
Styrelsemöte: 2024-04-29 Distr: anslagstavla, hemsida och ordf.
Deltagare: Torbjörn Utterström, Richard Lundqvist, Kurt Eklund, Åsa Vallin, Mariann Nilsson, Nille, Torbjörn
Utterström, Berith Markstedt

1 Mötet öppnas: Ordförande för mötet var Torbjörn Utterström som hälsade samtliga välkomna och
förklarade mötet öppnat.

2 Val av sekreterare och justerare: Till mötessekreterare valdes Kurt, och till justerare valdes
Torbjörn Utterström och Berith Markstedt.

3 Dagordning: Mötet godkände den föreslagna dagordningen.

4 Genomgång av föregående protokoll: Inga utestående punkter.

5 Kassören har ordet:
Uppföljning av fråga kring Swish: Verkar inte helt enkelt, i princip om en privatperson tar emot så
många swish blir personen kollad för penning tvätt. Så vi skippar detta för tillfället.

Nille kollar med förbundet, Åsa kollar med Umeå.

En rapport 9:de april, vi ligger ca 4 000:- plus, så det ser bra ut.

6 Spelschema under sommaren och hösten 2024:
Nils-Gunnar och Richard presenterar det förslag som tagits fram: Inget förslag ännu, vet inte när
simultan tävlingar är, när är DM-mixed och så vidare. Så dom återkommer senare med förslag.

7 Ersättning av "Ruter": Vi ställer oss bakom detta, ruter känns föråldrat.

8 Övriga frågor:

DM Individuellt: Åsa skall ordna med mackor.Tobbe kollar med brickläggarna.

Parkeringarna utanför klubben (efter vägen) kommer att ändras, vi kommer att få använda
besöksparkeringarna. Men vid skolan är det som vanligt.

Åsa kollar om man kan visa visa bridge-klubbs information på “Welcome House”

Nille kollar om div3, det ser ut som alla matcher ska spelas i Luleå, vi borde spela någon omgång i
Skellefteå.

9 Nästa möte: Måndag 5 augusti, 17:15, Åsa skickar ut kallelse

10 Mötet avslutas: Ordförande förklarade mötet avslutat.

Mötesordförande Mötessekreterare Justeraras

Torbjörn Utterström Kurt Eklund Berith Markstedt


